

HOUSE OF COMMONS

Issue No. 2

Tuesday, May 6, 1986

Chairman: Hon. James A. McGrath

CHAMBRE DES COMMUNES

Fascicule n° 2

Le mardi 6 mai 1986

Président: Hon. James A. McGrath

*Minutes of Proceedings and Evidence  
of the Standing Committee on*

## Human Rights

*Procès-verbaux et témoignages  
du Comité permanent des*

## Droits de la personne

RESPECTING:

Future business of the Committee

CONCERNANT:

Travaux futurs du Comité

On motion of the Chairman, the Committee met in closed session on Tuesday, May 6, 1986, at 10:00 a.m. in the Chamber of the House of Commons. The Chairman, Hon. James A. McGrath, presided.

On motion of Mary Collins, it was agreed.—That Canada's Ambassador to the United Nations, Mr. Stephen Lewis, be invited to appear before the Committee to discuss the effect of proposed budget cuts on the United Nations' human rights activities.

It was agreed.—That the matter of the Order of Council appointments to the Canadian Human Rights Tribunal be deferred until the next meeting of the Committee.

It was agreed.—That the Committee's staff should make tentative preparations for a visit to Central and South America as part of the fall agenda.

On motion of Fred King, it was agreed.—That a copy of the address by Ambassador William Bauer, Head of the Delegation of Canada to the Experts Meeting on Human Contacts of the Conference on Security and Cooperation in Europe, be printed as an appendix to this day's Minutes of Proceedings and Evidence. (See Appendix "UMAN-1")

At 11:45 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

On motion of the Chairman, the Committee met in closed session on Tuesday, May 6, 1986, at 10:00 a.m. in the Chamber of the House of Commons. The Chairman, Hon. James A. McGrath, presided.

Sur motion de Mary Collins, il est convenu.—Que M. Stephen Lewis, ambassadeur du Canada aux Nations Unies, soit invité à se présenter devant le Comité pour discuter des effets qu'auront les compressions budgétaires en matière de l'activité des Nations Unies dans le domaine des droits de la personne.

Il est convenu.—Que la question des nominations par décret du conseil, au Tribunal canadien des droits de la personne, soit renvoyée à la prochaine séance du Comité.

Il est convenu.—Que le personnel du Comité fasse la préparation préliminaire d'une visite en Amérique centrale et Amérique du Sud, laquelle viendrait à l'ordre du jour de l'automne.

Sur motion de Fred King, il est convenu.—Que le texte de l'allocution de l'ambassadeur M. William Bauer, ambassadeur en chef de la délégation canadienne, devant les spécialistes des contacts humains lors de la Conférence sur la sécurité et la coopération en Europe, figure en appendice aux Procès-verbaux et témoignages d'aujourd'hui. (Voir l'Appendice "UMAN-1")

À 11 h 45, le Comité s'ajourne jusqu'à l'appel de la convocation du président.

First Session of the  
Thirty-third Parliament, 1984-85-86

Première session de la  
trente-troisième législature, 1984-1985-1986